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Bod 6 - UP Spojil 

 

Důvodová zpráva, návrh na usnesení. 

 
Práce na vyhodnocení ÚP Spojil probíhají již od 12/2020, kdy zastupitelstvo schválilo 
požadavek na zapracování změn, dále jsme do vyhodnocení doplnili požadavek na změny 
schválené v 6/2021, vše bylo předána panu Schaferovi. Poslední jednání s panem Schaferem 
proběhlo v 9/2021 se závěrem, že bude mít čas na konci roku 2021. 
 
Na minulém jednání zastupitelstva jsem Vás informoval, že vzhledem k velkému pracovnímu 
vytížení pana Schafera se pokusíme vyhodnocení ÚP Spojil případně zpracování celé jeho 
změny přenést na případný komerční subjekt. Obrátil jsem se tedy na pana Josefa Filipi z 
Litomyšle, který přislíbil, že se danou věcí bude zabývat, momentálně se seznamuje se 
zaslanými materiály, rozsahem požadovaných prací tak, aby nám mohl sdělit cenu a závazné 
termíny o kterých Vás budu obratem informovat. 
 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce Spojil bere informace o probíhajícím vyhodnocení ÚP Spojil na vědomí 
bez výhrad. 

 

 

Ve Spojile 10.12.2021 

Tomáš Kučera. 

 


